



هيئة أبوظبي للإسكان
ABU DHABI HOUSING AUTHORITY

سياسة أمن المعلومات Information Security Policy

Abu Dhabi Housing Authority is committed to

تلتزم هيئة أبوظبي للإسكان بـ

1. Developing, implementing, maintaining and continually improving in line with Abu Dhabi Information Security Standards.
2. Ensuring the confidentiality, integrity, and availability of information assets owned and managed by ADHA.
3. Implementing and managing appropriate set of controls in effective management of risks.
4. Providing adequate resources to implement ADISS including developing internal competencies and capacities in Information security Management.
5. Complying with applicable laws and regulations of UAE and the Emirate of Abu Dhabi
6. Ensuring ADHA's Information Security Program is aligned with other related Government Standards such as Enterprise Risk Management, Audit Management, Incidents Management, and Business Continuity Management.
7. Ensuring third-party suppliers engaged by ADHA are acquainted with, and contractually committed to adhering to relevant elements of ADISS and ADHA's Information Security program.
8. Ensuring ADHA's contractors and other third-party organizations are in compliance with ADISS with regard to the creation, handling, storage, transmission and destruction of ADHA information assets, including information systems and other equipment.
9. Establishing objectives, key performance indicators for effective governance of the Information Security program and continuous monitoring.
10. Benchmarking ADHA's Information Security Program against the best in class & continually improve.

1. وضع وتنفيذ والعمل المستمر على تحسين معايير أمن المعلومات وفقاً لمعايير حكومة أبوظبي لأمن المعلومات.
2. ضمان السرية والنزاهة وتوفير أصول المعلومات التي تملكها وتديرها هيئة أبوظبي للإسكان.
3. تطبيق وإدارة ضوابط مناسبة للتحكم الفعال في إدارة المخاطر.
4. توفير الموارد الكافية لتنفيذ استراتيجية أبوظبي لتقنية المعلومات ADISS، بما في ذلك تطوير الكفاءات والقدرات الداخلية في إدارة أمن المعلومات.
5. الامتثال لقوانين ولوائح إمارة أبوظبي ودولة الإمارات العربية المتحدة ذات العلاقة
6. التأكد من توافق برنامج الهيئة لأمن المعلومات مع كافة المعايير الحكومية ذات الصلة مثل إدارة المخاطر المؤسسية وإدارة التدقيق وإدارة الحوادث وإدارة استمرارية الأعمال.
7. التأكد من التزام الموردين المتعاقدين مع الهيئة بسياسات أمن المعلومات الخاصة باستراتيجية أبوظبي لتقنية المعلومات ADISS وبرنامج الهيئة لأمن المعلومات.
8. التأكد من تطبيق السياسات الخاصة باستراتيجية أبوظبي لتقنية المعلومات ADISS من قبل المتعاقدين وغيرهم من الأطراف الخارجية المسؤولين عند تنفيذ عمليات إنشاء ومعالجة وتخزين ونقل وتدمير أصول المعلومات التي تخص الهيئة بما في ذلك أنظمة المعلومات وكافة المعدات الخاصة بها.
9. وضع أهداف ومؤشرات أداء رئيسية لعملية حوكمة فعالة لبرنامج أمن المعلومات والعمل على متابعتها ورصد أداؤها بشكل مستمر.
10. إجراء المقارنات المعيارية لبرنامج الهيئة لأمن المعلومات مع أفضل الممارسات العالمية والعمل على تحقيق التحسين المستمر.

Director General

المدير العام

ADHA-SPPDS-QOE-POL-03-V2

